
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 04.04.2024 (štvrtok), v 

čase od 16.30 h do 19.00 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Helena  Dadíková, podpredsedníčka,  

   Mgr. Július Gális, Ivica Čertíková 

ospravedlnená: Ing. Natália Svítková 

zapisovateľka:  Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza  

 

Iní prítomní:  obyvatelia mesta – podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver  

 

K bodu 1: 

Predseda VVO č. 2, Ing. Ľuboš Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

1. Právna kancelária MsÚ, Ing. Katarína Andrejkovičová - vyjadrenie VVO 2 k žiadosti   

Kollár Milan a Kollárová Alena – žiadosť o kúpu pozemku parcely registra CKN č. 

370/4 na Sadovej ulici.  

 

Milan Kollár a manželka žiadajú od mesta kúpiť pozemok parcela registra CKN č. 370/4 vo 

výmere 296 m2 na účely skultivovania a využívania pre vlastnú potrebu - záhradkárske 

účely. 

Stanovisko architekta mesta: 

Nie je k dispozícii 

Stanovisko VVO č. 2 k žiadosti o kúpu pozemku parcela registra CKN č. 528/153: 

VVO 2 sa nevyjadrí k predmetnej žiadosti, nakoľko nie je známe stanovisko architektky 

mesta Prievidza. 
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K bodu 3: 

 

1. VVO č. 2 žiada o vyčlenenie finančných prostriedkov z operatívy pri spoluorganizovaní 

podujatia s  Mladým ochranárom prírody Prievidza – občianske združenie, Tulipánová 

ulica 790/14, 971 01 Prievidza IČO – 421 47 506. 

  

Ide o akciu „Čistenie mestského parku“ a v tomto roku má o .z. záujem vyčistiť od 

komunálneho odpadu mestský park, okolie jazierka, breh rieky Nitra a spojiť činnosť aj s 

edukačnými aktivitami a prednáškou smerovanou pre deti a mládež. Na podujatí sa 

zúčastnia rodičia s deťmi, obyvatelia mesta, budú oslovené aj školy v rámci krúžkovej 

činnosti. V prípade priaznivého počasia sa podujatie  uskutoční 1. mája 2024, plánovaný 

čas je od 9.00 h  do 13.00 h. 

 

VVO 2 žiada  o finančnú podporu Finančné prostriedky vo výške 300 €, ktoré budú použité  

na zakúpenie ochranných pomôcok, odpadových vriec, občerstvenia pre účastníkov i 

sladkej odmeny pre deti. 

 

Stanovisko VVO č. 2 k žiadosti o vyčlenenie  finančnej čiastky  z operatívnej 

potreby: 

 

VVO 2 súhlasí s vyčlenením finančnej čiastky z operatívnej potreby vo výške 300 € na 

organizáciu podujatia „Čistenie mestského parku“. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 4   Za: 4  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

  

2. VVO č. 2 žiada o vyčíslenie nákladov na nákup lavičiek, ktoré by  bolo možné  zakúpiť 

z operatívnej potreby. 

 

3. Členovia VVO č. 2 – požiadavka na úpravu verejného priestoru pred MŠ na Ul. P. 

Benického, nakoľko cez disponovaný úsek jazdia motorové vozidlá a plocha nie je 

nijako spevnená, vznikajú tam koľaje a v prípade nepriaznivého počasia je táto časť 

zdevastovaná. Ide o dlhodobý problém, ktorý je potrebné akútne riešiť.  

 

4. Obyvateľ domu so súpisným č. II 124 na Nám. J.C. Hronského žiada o riešenie 

havarijného stavu, ktorý vzniká nájomníkom počas nepriaznivého počasia – počas 

dažďov, sú vytopené pivničné priestory, kde sa znehodnocujú vlhkosťou časti stavby 

obytného domu a zároveň aj súkromný majetok dotknutých obyvateľov .Podnet bol 

podaný aj v podateľni mesta Prievidza dňa 12.03.2024 a adresovaný Ing. A. 

Nikmonovej. Zároveň žiada o pracovné stretnutie na predmetnom mieste so 
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stavebnými odborníkmi a kompetentnými osobami s cieľom navrhnúť možnosti 

riešenia. Žiadosť je prílohou zápisnice. 

 

5. Obyvateľka mesta žiada o riešenie dopravnej situácie na Úzkej ulici, kde osobné 

motorové vozidlá jazdia neprimeranou rýchlosťou. V tejto lokalite sa nachádza 

špeciálna ZŠ a vzniká reálne nebezpečenstvo ohrozenia zdravia. Zároveň navrhuje, 

aby bolo vyriešené aj parkovanie na tejto ulici, nakoľko parkovanie popri chodníkoch 

neumožňuje zachovanie šírky vozovky, ktorá je potrebná na prejazd vozidiel. 

 

Tiež v mene svojej matky  žiada o riešenie dopravnej situácie na Snežienkovej ulici, 

kde motorové vozidlá neprispôsobujú rýchlosť dopravnej situácii a ohrozujú chodcov. 

VVO č. 2 žiada o presunutie tejto žiadosti na príslušné VVO 4. 

 

6. Zástupca vlastníkov garáží František Bořutík  a ďalší dotknutí obyvatelia opakovane 

žiadajú  o kúpu pozemkov pod garážami v lokalite sídliska Píly  (na konci Ul. A. Stodolu 

na parc. CKN 1208/14 k .ú. Prievidza). Zároveň tvrdí, že takmer všetci vlastníci garáží 

si chcú odkúpiť aj pozemok, ktorý k nim prináleží. Apeloval na poslancov, aby sa 

postavili na stranu svojich voličov a nehlasovali proti odpredaju.  

Mgr. J. Gális sa domnieva, že odpredaj garáží by mohol byť pre mesto výhodný 

a získané finančné prostriedky by mohli byť použité na rozvoj infraštruktúry. 

Ing. Ľ. Jelačič prítomným prisľúbil vyvolanie stretnutia so zástupcami mesta 

a hľadaním riešenia, s ktorým by obyvatelia súhlasili. 

 

7. Požiadavka obyvateľov na opravu chodníkov pre peších a most k „Čínskemu múru“ . 

Upozorniť príslušný odbor MsÚ ( výstavba, stavebný poriadok), aby realizátor, resp. 

investor dal tento úsek   do pôvodného stavu po rozkopávke.   

 

K bodu 4: 

 

Ing. Ľuboš Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. 

 

Prievidza  04.04.2024 

Zapísala: Mgr. Michaela Bevelagua, zapisovateľka VVO 2 

 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

         predseda VVO 2 


